
 
□初次申請 
First Apply 
□更    換 

Change 
研究生姓名 Name  申請日期 Date  年(yyyy)   月(mm)  日(dd) 

初次申請（原）指導教授 
Original Advisor (First Time to Apply) 

（教授同意與否、意見及簽名） 
Advisor’s agreement or disagreement, opinions and 
signature 
 
 

 

更換後指導教授 
Changed Advisor 

（教授同意與否、意見及簽名） 
Advisor’s agreement or disagreement, opinions and 
signature 
 
 

 

申請人簽章 Student Signature： 
學程查核： 
Verification from the Program 
 

學程主任 Chair of Program： 

一、 指導教授選派：學生應選本學程教師擔任指導教授為原則，若需由校外教師指導時，需列本

學程教師為共同指導教授。本學程師資介紹請上本學程網站： 
https://igpmst.nsysu.edu.tw/p/403-1314-4729-1.php?Lang=en  
Selection of thesis advisor: In principle, students shall select a faculty member of this program as their 
thesis advisor. If supervision by an external faculty member is required, a faculty member of this 
program must be appointed as a co-advisor. For information on the program’s faculty, please visit the 
program website:  
https://igpmst.nsysu.edu.tw/p/403-1314-4729-1.php?Lang=en  
 

二、 研究生修業期間得更換指導教授，但以一次為限。 
During the period of graduate study, a student may change their thesis advisor, but only once. 
 

三、 初次申請指導教授時只需指導教授於本申請表簽名，申請更換指導教授時需原指導教授及擬

更換的指導教授兩者於本申請表簽名，送學程確認。 
When initially applying for a thesis advisor, only the advisor’s signature is required on this application 
form. When applying to change the thesis advisor, both the current advisor and the proposed new 
advisor must sign this application form, which shall then be submitted to the program for confirmation. 

 

 

指導教授申請表 
Thesis Advisor Application 
Form 

海洋科學與科技全英語博士學位學程 

International Doctoral Program of Marine 
Science and Technology 

https://igpmst.nsysu.edu.tw/p/403-1314-4729-1.php?Lang=en
https://igpmst.nsysu.edu.tw/p/403-1314-4729-1.php?Lang=en

